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Interpelacja

 w sprawie działań podjętych  w okresie pandemii koronawirusa SARS-CoV-2

Z  raportów  podawanych  codziennie  przez  Ministerstwo  Zdrowia  wynika,  że  koronawirus

uderza  ze zdwojoną siłą.  Liczba zachorowań na COVID-19 lawinowo rośnie.  Sytuacja  jest

niepokojąca.  Jako  radna,  w  imieniu  mieszkańców  Skierniewic,  zwracam  się  z  prośbą

o  dokładną  informację  na  temat  działań,  jakie  zostały  podjęte  w  celu  zwiększenia

bezpieczeństwa  pracowników  Urzędu  Miasta  Skierniewice  oraz  wszystkich  spółek

komunalnych z udziałem Miasta Skierniewice.

1. Czy w celu minimalizacji ryzyka zakażenia pracowników, a także osób z zewnątrz, w tym

mieszkańców  Skierniewic  została  wprowadzona  praca  zdalna  z  podziałem  na  zespoły 

pracowników z zachowaniem wytycznych GIS?

2. W jaki sposób jest zagwarantowane bezpieczeństwo mieszkańców i osób prowadzących

odczyt mierników poboru wody?

3.  Czy pracownicy Urzędu Miasta i podległych spółek  otrzymali środki ochrony osobistej (co

najmniej 2 szt. maseczek i 2 pary rękawiczek)?

4. Ile  termometrów do mierzenia temperatury ciała i  jakie zostały zakupione? Kto z  nich

korzysta?

5. Czy  są  instrukcje, w których zapisane zostały zasady dotyczące trybu postępowania przy

realizacji  czynności  służbowych pracowników w okresie  panowania  pandemii  SARS-CoV-2

oraz wytyczne w przypadku podejrzenia  wystąpienia choroby COVID-19?

6.  Czy  podczas  wizyty  interesantów  w  Urzędzie  Miasta  oraz  w  spółkach  miejskich  jest

zachowane bezpieczeństwo i jakim zakresie? 

Z wyrazami szacunku

      Krystyna Cieślak


